
 
 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Karmøy ungdomsråd 
Møtested: Engvegen 2, 4270 Åkrehamn 
Dato: 07.12.2022 
Tid: Kl. 12:30 
 
 
Følgende medlemmer møtte 

 

August Haarr Rogde 
 

Mari Ferkingstad Liknes 
 

Nickolas Frugone 
 

Tobias Olsen 
 

 
Forfall  Varamedlem   
David Alsaker   
Idunn Tho  Sanna Larsen Mannes 
Karoline Haugeberg  Mathias Larsen Alvheim 
Vilde Tvedt Sellevold  Lisell Kristiansen Grønås 
Zahra Karimi   
 
 
 
 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.   
 
August Haarr Rogde foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:  
Mari F. Liknes og Nikolas Frugone 
 
Forslaget enstemmig vedtatt.  
 
Møtet startet med omvisning og orientering i helsestasjonens lokaler v/helsesykepleierne Gunvor 
Våga og May Iren R. Knutsen. 
 
Deretter presenterte naturforvalterne Gunvor Skjelstad og Peder Christiansen arbeidet med 
naturmangfoldsplanen og ba om innspill fra ungdomsrådet.  
 
Møteslutt: kl.  15.00.  
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
027/22 Årsmelding - Karmøy ungdomsråd 2022 

 

028/22 Møteplan - Karmøy ungdomsråd 
 

029/22 Samlesak for spørsmål 
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027/22 Årsmelding - Karmøy ungdomsråd 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2022 for Karmøy ungdomsråd til orientering. 
 
 
07.12.2022 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Haarr Rogde foreslo å ta årsmeldingen for 2022 til orientering med følgende merknader:  
- Innspill til samfunnsplanen og videre arbeidet ifm. med denne ble tatt opp i ungdomsrådets sine 
møter i september 2021 og desember 2021. 
- Ungdomsrådet ønsker å få på plass et eget styre, etter modell fra Haugesund ungdomsråd, hvor det 
enkelte styremedlemmet får mer konkrete arbeidsoppgaver og ansvarsområder.  
- Ungdomsrådet ønsker å jobbe aktivt for å være mer synlig på sosiale medier, særlig instagram.  
- Ungdomsrådet ønsker å jobbe aktivt for å sikre at ungdommer fremmer innspill til saker som de 
ønsker at rådet skal ta opp.  
 
Forslaget fremsatt av Harr Rogde enstemmig vedtatt.  
 
 
KUR - 027/22 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2022 for Karmøy ungdomsråd til orientering med 
følgende merknader fra ungdomsrådet:  
- Innspill til samfunnsplanen og videre arbeidet ifm. med denne ble gitt i ungdomsrådets møter i 
september 2021 og desember 2021. 
- Ungdomsrådet ønsker å få på plass et eget styre, etter modell fra Haugesund ungdomsråd, hvor det 
enkelte styremedlemmet får mer konkrete arbeidsoppgaver og ansvarsområder.  
- Ungdomsrådet ønsker å jobbe aktivt for å være mer synlig på sosiale medier, særlig instagram.  
- Ungdomsrådet ønsker å jobbe aktivt for å sikre at ungdommer fremmer innspill til saker som de 
ønsker at rådet skal ta opp.  
 
 
 
 

028/22 Møteplan - Karmøy ungdomsråd 
 
Forslag til vedtak: 
Karmøy ungdomsråd vedtar følgende møtedatoer for 2023:  
25. januar 
21. mars 
26. april 
23. mai 
14. juni 
 
1. november 
28. november 
 
Møtestart er 12.30.  
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07.12.2022 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 028/22 Vedtak: 
Karmøy ungdomsråd vedtar følgende møtedatoer for 2023:  
25. januar 
21. mars 
26. april 
23. mai 
14. juni 
 
1. november 
28. november 
 
Møtestart er 12.30.  
 
 
 
 

029/22 Samlesak for spørsmål 
 
 
 
07.12.2022 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
1. August Haarr Rogde orienterte om at kommunestyret i deres møte mandag 12. desember skal 
velge nye medlemmer til ungdomsrådet. Innstillingen som ligger til kommunestyret ble gjennomgått. 
  
2. August Haarr Rogde orienterte om at han ønsker at ungdomsrådet ferdigsstiller handlingsplanen 
for rådet i deres janaurmøtet. Han ser videre for seg at handlingsplanen sendes ut til 
ungdomsklubber i kommunen for innspill før rådet tar endelig stilling til planen.  
 
3. Mari Ferkingstad Liknes viste til at det er flere saker som ungdomsrådet har kommet med konkrete 
innspill og tilbakemeldinger på og at man ønsker at rådet får forelagt informasjon om hvordan dette 
følges videre opp.  
 
4. Sekretær for rådet Lene Yvonne Kvilhaug viste til forrige ungdomsrådsmøte hvor Hilde Pettersen 
orienterte om trafikksikkerhetsplanen og ba om innspill fra ungdomsrådet. I møtet kom det opp et 
spørsmål om hvorfor det ikke var  var gangfelt på Fv. 547 Vestre Karmøyveg ved den nye 
rundkjøringen på Vea og at dette var et konkret tiltak som ungdomsrådet mente burde inn i planen. 
Pettersen oversendte spørsmålet til Rogaland fylkeskommune som har besvart spørsmålet med 
følgende:   
- Nye gangfelt skal ikke anlegges på veger med fartsgrense 60 km/t eller høyere (Håndbok N100 og 
V127). Dette er et skal krav i håndbøkene. 
- Her er det etablert en tilrettelagt kryssing med trafikkøy fordi vilkårene for gangfelt ikke er til stede. 
Tilrettelagt kryssing kan være aktuelt for å redusere risiko når gående med stor sannsynlighet vil 
krysse på dette stedet eller når slik tilrettelegging vil forbedre framkommeligheten for kryssende uten 
at ulykkesrisikoen forverres. Trafikkøya gjør kryssingsavstanden kortere, og de gående kan forholde 
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seg til ett kjørefelt av gangen. 
 
 5. Mari Ferkingstad Liknes viste til at problematikken med for høye hekker som hindrer 
trafikksikkerhet også er et problem på denne tiden av året. Ved glatte veier settes dette særlig på 
spissen. Liknes ba om at kommunen vurderer om det er mulig å kjøre en kampanje rundt dette også 
på denne tiden av året.  
 
6. August Haarr Rogde viste til sak 137/22 Bompengeutredning Haugalandet - forankre rammer for 
bypakke Haugesund og fastlands- Karmøy som skal behandles  i kommunestyret mandag 12. 
desember. Rogde redegjorde for sitt syn på saken og orienterte om at han ønsket å be om å få ordet 
under behandlingen av denne saken i kommunestyret. Rogde er kritisk til realisering av 
omkjøringsvegen, herunder bompengefinansieringen av dette prosjekt slik det er fremstilt i saken. 
Rogde ba om ungdomsrådets syn på saken.  
Et enstemmig ungdomsråd tilsluttet seg Rogde sine betraktninger i saken og støttet at han ba om å få 
tale under behandligen i kommunetyret.  
 
7. Ungdomsrådet diskuterte muligheten for en juleavslutning og landet på at de ønsket å 
gjennomføre et julebord 20. desember. Sekretær og koordinator ordner med bordreservsjon.  
 
 
 
 
 
 
 


